
 

 

ESBORRANY ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CELEBRAT EL DIA 19 DE 

GENER DE 2017 EN EL SALÓ DE SESSIONS DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Assistents: 

Sr. M. C. F. – Regidor d’Educació. 

Sra. P. G. F. – Rpte. Directors Col·legis Públics Localitat. 

Sr. C. B. M. – Rpte. Directors Col·legis Conc. i Priv. localitat.  

Sra. M. C. M. B. - Rep. Directors IES Localitat. 

Sra. M. C. P. M. - Rpte. AMPA CEIP Camp de Túria. 

Sra. A. O. F. – Rpte. AMPA CEIP Mas d’Escoto. 

Sr. E. V. Z. – Rpte. AMPA IES Pla de Nadal. 

Sr. M. A. G. – Director Escola d’Adults i Tècnic d’Educació. 

Sra. F. F. G. – Coordinadora de les Escoles Infantils Municipals. 

Sr. J. J. C. S. – Director dels Conservatoris Professionals Municipals. 

Sr. J. A. G. – Rpte. CCOO. 

Sra. L. M. G. – Rpte. CCOO.  

J. G. H. – Secretari. 

Excusen la seua absència els membres no presents. 

Sent les dèsset hores i deu minuts, es reunixen les persones relacionades a l’inici de la present 

acta en el lloc i la data abans indicats per a tractar el següent orde del dia: 

Primer: Aprovació si és procedent de l’acta anterior de data 19 d’octubre de 2016. 

El Consell Escolar Municipal, per majoria absoluta del nombre de membres presents, aprova 

l’acta de data 19 d’octubre de 2016. 

Segon: Sol·licitud de Jornada Contínua al CEIP Camp de Túria. 

M. C. indica que igual que va succeir al juliol, el CEIP Camp de Túria ha iniciat els tràmits per a 

sol·licitar la Jornada Contínua per al pròxim curs 2016/2017 i li han passat la programació 

experimental. 

P. G. assenyala que com a representant dels directors dels CEIP de Riba-roja fa lectura de 

l’escrit que li han passat des del centre:  

“Escrit de la Comissió de Jornada Continuada CEIP Camp de Túria”. 
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Continua P. G. indicant, que igual que va dir al juliol, creu que cada comunitat educativa ha de 

poder triar el seu horari però no ha de perjudicar amb això el funcionament de l’altre centre, 

que en este cas és Mas d’Escoto perquè compartixen el servei d’autobús. L’acceptació d’este 

projecte afectaria en 30 minuts a l’horari que en este moment té el CEIP Mas d’Escoto. 

M. C. P. pregunta si es podria compaginar el servei d’autobús amb un altre centre. 

P. G. contesta que el servei d’autobús el posa Conselleria, que és qui establix les rutes i els 

centres a què presta el servei cada autobús. 

A. O. indica que l’horari del CEIP Mas d’Escoto afectaria els serveis de guarderia i menjador. 

J. A. i L. M. indiquen que els pareix correcte el projecte de la Jornada Contínua en el CEIP 

Camp de Túria però consideren que cada centre té la seua dinàmica i es deuria de respectar. 

Per la totalitat dels membres presents s’accepta el projecte de Jornada Contínua del CEIP Camp 

de Túria i s’indica que s’afegirà a l’escrit que s’emeta des de l’ajuntament, que s’accepta la 

sol·licitud sempre que es reorganitze el transport i l’horari no perjudique la dinàmica d’altres 

centres. 

P. G. assenyala que des del CEIP Cervantes també volen sol·licitar la Jornada Contínua i fa 

lectura de l’escrit que li han traslladat: 

“Escrit del CEIP Cervantes per a convocar un Consell Escolar per a tractar la Sol·licitud de 

Jornada Continua al CEIP Cervantes”. 

Tercer: Informe constitució del “Consell Sectorial d’Infància i Adolescència”. 

Comença M. C. indicant que s’han realitzat els tràmits per a constituir el “Consell Sectorial 

d’Infància i Adolescència”, i s’ha aprovat per ple, ara falta donar-li forma i posar-ho en 

funcionament. Una part d’este consell és institucional i una altra part es constituïx per via 

escolar, per eixe motiu s’enviarà als centres el reglament perquè coneguen la normativa. Per 

mitjà d’este consell es volen escoltar idees i suggeriments per a poder canalitzar-les. 

Quart: Etapa Volta Ciclista a la Comunitat Valenciana. 

M. C. assenyala que es vol afegir un punt per urgència en l’orde del dia que és per a tractar 

l’etapa que el dia 3 de febrer la Volta Ciclista a la Comunitat Valenciana realitzarà en el 

municipi.  
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M. A. indica que es va realitzar una reunió amb els equips directius dels centres per a informar-

los de l’etapa de la Volta Ciclista a la Comunitat Valenciana que es realitzarà en el municipi. És 

la primera vegada que la Volta Ciclista a la Comunitat Valenciana passa pel nostre poble i 

consideren que és un esdeveniment important per al poble. Este acte afectarà els horaris 

d’eixida dels centres educatius. Es va a sol·licitar que no hi haja classe en els centres d’Infantil i 

Primària a la vesprada. En la reunió van acordar que s’havia d’informar els veïns i als pares. La 

meta estarà ubicada davant del concessionari de la Ford. Després de parlar-ho amb Conselleria 

es va plantejar que ho aprovara el Consell Escolar i transmetre-li la sol·licitud a Conselleria que 

és qui té la potestat i establix l’horari. La Policia Local ha indicat uns horaris màxims però 

poden haver-hi incidents: caigudes que retarden, que els ciclistes vagen més ràpid i s’avance, 

etc.; per això creuen que el millor seria que no hi haguera col·legi a la vesprada i així poder 

disfrutar de la carrera. 

P. G. assenyala que li han comunicat des del CEIP Mas d’Escoto, des del CEIP Cervantes i des 

del CEIP Camp de Túria que estaven d’acord, algú hauria d’ajustar l’horari del menjador, i en el 

CEIP Eres Altes no tenen problema. Considera que s’haurà d’afegir a l’escrit la sol·licitud de la 

conseqüent modificació de l’horari en el servei de transport. 

Per tots els membres presents s’acorda enviar l’escrit informatiu de la Policia Local el divendres 

27 de gener informant dels horaris de la carrera, l’ajuntament enviarà un escrit el dilluns 30 de 

gener indicant que s’ha sol·licitat autorització per a suspendre les classes i animar a presenciar 

la carrera, i el dimecres 1 de febrer enviarà cada centre un escrit segons el que es conteste des de 

Conselleria. 

J. C. indica que en el Conservatori hi ha poques classes en eixe horari, no es van a suspendre 

però sí que s’informarà del problema d’accessos. Des del Conservatori sí que avisaran el 

divendres 27 de gener que el divendres següent passarà la Volta Ciclista. 

Cinqué: Precs i preguntes. 

M. C. indica que vol informar sobre l’horari d’obertura de la sala d’estudi que s’està realitzant en 

època d’exàmens: s’està prestant el servei fins a les 2:00 hores de la matinada. En l’última 

ocasió s’havia obert les 24 hores però després de consultar l’assistència i veure el funcionament 

s’ha acordat prestar este horari de servei. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió sent les díhuit hores i deu minuts. 

 


